

培 训 证 书

— Сертификат —

KADYRBEKOVA GULPERI 于2019年11月

14日在奥什国立大学孔子学院参加了由孔子学院总部组织的本土汉语教师岗中培训。

特发此证。

Подтверждает что KADYRBEKOVA GULPERI
принял(а) участие в международном семинаре
“Методика преподавания китайского языка и
культуры” в 14.11.2019г.



奥什国立大学/孔子学院
ОшМУнун Конфуций Институту



结业证书

兹证明 KADYRBEKOVA GULPERI 系 吉尔吉斯斯坦 籍，自 2020 年 8 月 5 日至 8 月 25 日参加首都师范大学“2020 年暑期本土汉语师资培训班”网络培训项目，课程共计 32 学时，经考核准予结业。

首都师范大学国际文化学院
2020年9月1日



Certificate

This is to certify that KADYRBEKOVA GULPERI from KYRGYZSTAN has participated in the “2020 Summer Overseas Local Chinese Teacher Online Training Program” offered by Capital Normal University from August 5 to August 25, 2020, with 32 class-hours in total, and is approved to complete the course after examination.

College of International Education
Capital Normal University
September 1, 2020

证书编号 Certificate No.: 202008301



结业证书

兹证明 KADYRBEKOVA GULPERI 系 吉尔吉斯斯坦 籍, 自 2021 年 7 月 22 日至 8 月 24 日参加首都师范大学“2021 年暑期本土汉语师资培训班”, 课程共计 30 学时, 经考核准予结业。

首都师范大学国际文化学院
2021 年 9 月 1 日



Certificate

This is to certify that KADYRBEKOVA GULPERI from KYRGYZSTAN has participated in the “2021 Summer Overseas Local Chinese Teacher Online Training Program” offered by Capital Normal University from July 22th to August 24th, 2021, with 30 class-hours in total, and is approved to complete the course after examination.

College of International Education
Capital Normal University
September 1st, 2021

证书编号 Certificate No.: 202108383

培训证书

Certificate

KADYRBEKOVA GULPERI 于2021

年7月14日至2021年8月31日参加了2021年“汉硕”本土教师岗中线上培训项目。

特发此证。

The certificate is awarded to KADYRBEKOVA GULPERI who successfully completed The 2021 Local Chinese Language Teachers In-service Training Program from July 14 to August 31.

教育部中外语言交流合作中心
Center for Language Education and Cooperation





«Агартуу академиясы» коомдук фонду

СЕРТИФИКАТ



Кадырбекова Гулперри Канатбековна

«Кесиптик билим берүүдө компетенттүүлүк мамилеге ылайык окуу-методикалык документтерди иштеп чыгуу жана технологияларды пайдалануу» тренинг-семинарына катышкандыгын тастыктайт (72 саат).



«Агартуу академиясы»

коомдук фондунун президенти

Лип.№ LE 140000672

тренерлер:

 /Алтыбаева М.

 /Жороева А.

 /Сооронбаева К.

 /Маматова А.

 /Зулпукарова Д.

 /Авазова Э.

7-11-февраль, 2022

Ош, Кыргызстан



结业证书

兹证明 吉尔吉斯斯坦 学员 Kadyrbekova Gulperi 自 2022 年 7 月 16 日至 8 月 7 日参加首都师范大学“2022 年暑期国际中文教师综合素养提升”网络课程班，课程共计 32 学时，经考核准予结业。

首都师范大学国际文化学院

2022 年 8 月 31 日

国际文化学院

Certificate

This is to certify that Kadyrbekova Gulperi from Kyrgyzstan took the 32-hour 2022 Summer Online Course for the Improvement of Comprehensive Ability of International Chinese Teachers from July 16 to August 7, 2022, and has completed the course.

College of International Education

Capital Normal University

August 31, 2022

证书编号 Certificate No.: 20220831040



结业证书

CERTIFICATE

Kadyrbekova Gulperi

您于 2022 年 9 月 10 日至 2022 年 9 月 25 日参加了由中外语言交流合作中心主办、华东师范大学承办的 2022 年本土中文教师线上岗中培训的学习，修完规定的全部课程，准予结业，特发此证。

This is to certify that you have participated in the 2022 Local Chinese Language Teachers Online Training Program hosted by Center for Language Education and Cooperation and organized by East China Normal University from September 10 to September 25, 2022, have passed all the courses and are hereby awarded this certificate.

华东师范大学国际汉语教师研修基地
Institute of Global Chinese Language Teacher Education
East China Normal University





培训证书

Certificate

Kadyrbekova Gulperi，于2022年9月13日至9月30日参加国务院侨务办公室主办，新疆维吾尔自治区人民政府侨务办公室及新疆师范大学承办的2022年海外华文教师线上培训班，培训合格。

特发此证。

This is to certify that Ven. Kadyrbekova Gulperi has successfully attended the Chinese Language Teacher Training Program hosted by Oversea Chinese Affairs Office of The State Council, Oversea Chinese Affairs Office of People's Government of Xingjiang Uygur Autonomous Region of China and the College of International Cultural Exchange of Xinjiang Normal University, from September 13th to September 30th, 2022.

新疆师范大学国际文化交流学院

二零二二年九月三十日

